



土木工程拓展署 - 礦務部

Mines Division, CEDD

礦場燃爆證書續期申請表

Application for Renewal of a Mine Blasting Certificate (MBC)

此申請表格供根據香港法例第 285B 章《礦場(安全)規例》第 22 條之規定申請礦場燃爆證書續期的人士使用。
This application form is intended for a person who wishes to apply for a Renewal of Mine Blasting Certificate (MBC) in accordance with regulation 22 of the Mines (Safety) Regulations (Cap. 285B).

重要事

Important Information:

1. 這份表格所提供的個人資料，將用於處理上述的申請事宜。
The personal data provided on this form will be used for the purpose of processing your application only.
2. 表格上的個人資料，可能會向有關政府部門披露，而有關政府部門可保留上述個人資料，以便辦理第(1)項所述事宜。
The personal data on this form may be disclosed to any relevant government departments and kept by these departments for the purpose stated in item 1 above.

甲部：申請人資料

Part A : Details of Applicant

礦場燃爆證書編號 MBC No.	現時礦場燃爆證書發出日期 Issue Date of Current MBC	
姓名 Name	電話號碼 Telephone No.	流動電話號碼 Mobile Telephone No.
地址 Address		
電郵地址 Email Address		
現任僱主名稱 Name of Current Employer		
現任僱主地址: Address of Current Employer		
礦場燃爆證書上個人資料需作之變更 Any alteration to the personal particulars on MBC required		
請陳述過去三年你曾參與與爆破有關的工作 Please describe the work relating to blasting you have participated in the past 3 years		

乙部: 聲明**Part B: Declaration**

我謹此聲明，據我所知所信，我就這份申請所呈交的一切資料及詳情，均屬正確無訛。若申請成功，我同意遵守礦務條例第 285 章、危險品條例第 295 章，及相關的附屬法例和任何附加條件。

I hereby make application and declare the information provided to be true and accurate to the best of my knowledge at this time. Should this application be successful, I agree to comply with the Mining Ordinance (Cap. 285), the Dangerous Goods Ordinance (Cap. 295), regulations in related sub-legislation and any condition imposed.

申請人簽名 Signature of Applicant
()

日期 Date

填妥後的申請表，請交回：

This application should be returned after completion to:

香港九龍海庭道 11 號
西九龍政府合署南座六樓
土木工程拓展署
礦務部
礦務處處長

Commissioner of Mines
Mines Division, Civil Engineering and
Development Department
6/F, South Tower, West Kowloon Government Offices,
11 Hoi Ting Road, Kowloon, Hong Kong

丙部: 本欄不必填寫**Part C: For Official Use**

筆試日期 Date of written examination	會面日期 Date of interview	
總爆炸品主任附錄 Remarks of CExpO		
申領結果 Renewal Result :	<input type="checkbox"/> 批准 approved	<input type="checkbox"/> 拒絕 rejected
拒絕申領原因 Reason of the rejection		
礦務總監備註 Remarks of S of M		
礦場燃爆證書記錄 MBC card recorded	<input type="checkbox"/> 是 Yes	<input type="checkbox"/> 否 No